
Saksprotokoll i Formannskapet - 06.06.2017  
Behandling: 
 
Einar Aaland fremmet følgende tilleggsforslag: 
Reduksjon på ungdomsrådet på 250 000 kr grunnet manglende oppstart ungdomsklubb. 
 
Einar Aalands forslag falt med 6 mot 1 stemme. 
 
Ogne Undertun fremmet følgende endringsforslag: 
Rådmannens forslag om å fjerne andre kulepunkt i budsjettvedtaket tas ut av forslag til 
saldering. 
 
Ogne Undertuns forslag vedtatt med 6 mot 1 stemme. 
 
Rådmannens forslag ble for øvrig vedtatt med 6 mot 1 stemme. 
 
Endelig vedtak: 
Driftsbudsjettet salderes som følger: 

Økning oppvekst Kr +50.000 
Økning helse Kr +50.000 
Økning viltområdet (næring) Kr +100.000 
Økning VOS Kr +300.000 
Økning serviceavdeling Kr +40.000 
Økning NAV / aktivitetsplikt unge Kr +100.000 
Økning PRO/ låsesystem Kr +200.000 
Økning PRO Kr +2.000.000 
Dekking merforbruk Lagunen i Bjugn KF Kr +600.000 
Sum kostnadsøkninger Kr =3.440.000 
   
Reduksjon personal Kr -400.000 
Økning overføringer fra staten Kr -2.000.000 
Sum kostnadsreduksjon/inntektsøkning Kr -2.400.000 
   
Tilleggsbevilgningsposten reduseres med Kr 1.040.000 
   
Refleksprogrammet i PRO Kr +300.000 
Skjønnsmidler fra Fylkesmannen Kr -300.000 
   
Fiberkabel til Vallersund oppvekstsenter Kr +1.000.000 
Dekkes med bruk av fond Kr -1.000.000 
   

 
Investeringsbudsjettet salderes som følger: 

Kjøp av tilleggsareal Botngårdsfjæra Kr +150.000 
Kjøp av areal Mebostad Kr +3.900.000 
Oppgradering lærerarbeidsplasser Botngård skole Kr +2.500.000 
SUM – økte investeringskostnader Kr =6.550.000 
- Salg av eiendom Kr -130.000 
= Økning av låneopptak Kr =6.420.00 
   



Trafikksikkerhetstiltak FV 710/Haugenkrysset Kr +300.000 
- Tilskudd Trafikksikkerhetstiltak Kr -300.000 
   
Reduksjon bruk av lån almenningskai Lysøysund Kr +1.000.000 
Reduksjon tilskudd brannskadet omsorgsbolig Kr +1.000.000 
Økning bruk av investeringsfond Kr -2.000.000 

 
 Det tas opp kr 6.420.000 i lån. 


